
Protokół Nr 3/2014 

trzeciej sesji Rady Gminy odbytej w dniu 12 grudnia 2014r.  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Piaskach, ul. Strzelecka 4. 

 

Ad. 1 Otwarcie, powitanie, stwierdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, Pani Irena  Różalska powitała radnych, Wójta Gminy Piaski, Pana Wiesława 

Glapkę, Skarbnika Gminy, Panią Elżbietę Karolczak , sołtysów, zaproszonych gości, a także media.  

 

Stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum przy którym może obradować               

i podejmować uchwały Rada Gminy Piaski. (rada liczy 15 radnych) 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

Lista obecności gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu 

 

Ad. 2 Informacja na temat porządku obrad 
 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad sesji. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad, powitanie, stwierdzenie kworum. 

2. Informacja na temat porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski. 

6. Sprawozdania Przewodniczących komisji.  

7. PODJĘCIE  UCHWAŁ W SPRAWIE: 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2014r. 

- wynagrodzenia Wójta Gminy Piaski. 

- przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok. 

- przyjęcia planów pracy na rok 2015 Komisji Rady Gminy Piaski.   

      8. Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

      9. Zakończenie obrad. 

 

Za przedstawionym porządkiem  obrad głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.  

 

Ad. 4 Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy Piaski.  

 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta Gminy Piaski.  

 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnej zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Gminy 

stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pan Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył w spotkaniach: 

- z dyrektorami Szkól i Przedszkola dotyczące spraw związane  bieżącą działalnością placówek oświatowych, 

omówiono również plany cyfryzacji szkół,  

- impreza charytatywna z Zespole Szkół w Piaskach, która miała na celu zebranie środków na leczenie Agnieszki 

ze Smogorzewa, 

-  spotkanie podsumowujące prace nad strategią w obszarze komunikacji  w ramach projektu Partnerstwa 

Samorządu  na rzecz zwiększenia dostępności jakości usług publicznych zorganizowane przez Lokalną Grupę 

Działania, spotkanie odbyło się  w Dolsku, 

- spotkanie w Urzędzie Notarialnym, 

- uczestnictwo w Sesji Rady Gminy, 



- spotkanie z Mikołajami na Rynku w Piaskach,  

- spotkanie z Kołem Gospodyń Wiejskich w Grabonogu,  

- VII Powiatowy Turniej Mikołajkowy Powiatowych Drużyn Pożarniczych w tenisie stołowym w Pogorzeli, 

- Mikołaj w Lipiu zorganizowany przez Panią Sołtys oraz Radną,  

- Halowy Turniej w piłkę nożną o puchar Wójta Gminy, który odbył się w ZS w Piaskach, 

- spotkanie wigilijne w ZS Bodzewie,  

- komisja oświaty, 

- spotkanie podsumowujące działalność Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,  

- gala wręczania Edmundów w Gostyniu,  

- komisja budżetu,  

- spotkanie Wójtów i Burmistrzów w Jarocinie,  

- komisja rolnictwa,  

- spotkanie wigilijne świetlicy środowiskowej w ZS w Szelejewie.  

 

Ad. 6 Sprawozdania Przewodniczących komisji.  

 

Przewodniczący Komisji budżetu, Pan Wiesław Wożniak poinformował, że pierwsze posiedzenie komisji VII 

kadencji odbyło się10 grudnia 2014r.,  na którym obecni byli: Wójt Gminy, Przewodnicząca Rady Gminy oraz 

Pani Skarbnik. Posiedzenie komisji poświęcone było sprawie budżetu Gminy Piaski. W pierwszej kolejności 

omówiono  zmiany w budżecie na rok 2014, następnie bardzo szczegółowo przeanalizowaliśmy projekt budżetu 

na 2015r. Przewodniczący dodał, że projekt budżetu nie budzi większych zastrzeżeń, jedynie w punkcie 

dotyczącym inwestycji pojawiła się dyskusja. Wiadomo, że lista spraw inwestycji jest długa i mimo, iż w roku 

przyszłym przeznaczymy na inwestycje prawie 6 mln zł, to i tak nie wyczerpie wszystkich potrzebnych 

inwestycji. W wyniku głosowania komisja budżetowa jednomyślnie jest za tym, aby budżet w takim kształcie 

przyjęto. Pani Skarbnik odczytała również opinie RIO na temat projektu, opinia jest pozytywna. Po analizie 

projektu budżetu i WPF komisja omówiła projekty uchwał podejmowane na dzisiejszej sesji min. 

wynagrodzenie Wójta Gminy, gdzie wszyscy Radni byli zgodni aby propozycje co do wysokości wynagrodzenia 

przyjąć. Komisja zapoznała się również z planem pracy Rady Gminy na rok 2015. W wolnych głosach                       

i wnioskach padła propozycja jednego członka komisji, aby na stronie internetowej w sposób bardziej widoczny 

przedstawiać psy które znajdują się w przytulisku. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczący Komisji oświaty, Pan Konrad Szafranek poinformował, że posiedzenie odbyło się 9 grudnia               

w obecności  Pana Wójta, Pani Przewodniczącej oraz Pani Skarbnik. Komisja wysłuchała budżetu na 2015r. 

omówionego przez Panią Elżbietę Karolczak. W następnym punkcie Przewodnicząca Rady zaproponowała 

wynagrodzenie dla Wójta Gminy.  W dalszej kolejności komisja omawiała propozycję planu pracy Rady Gminy 

na 2015r. a także propozycję planu pracy komisji oświaty. W trakcie dyskusji nad powyższymi punktami 

komisja nie wnosi zastrzeżeń.  

 

Przewodniczący Komisji rolnictwa, Pan Stefan Śląski poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się dnia             

11 grudnia, w obecności Wójta Gminy, Przewodniczącej Rady oraz Pani Skarbnik. Na posiedzeniu omówiono 

projekty uchwał dzisiejszej sesji. Pani Skarbnik szczegółowo omówiła projekt budżetu  na 2015r.                       

Komisja rolnictwa po wnikliwej analizie jest za przyjęciem budżetu na 2015r. Następnie Przewodnicząca Rady 

przedstawiła propozycję wynagrodzenia Wójta Gminy. Wszyscy członkowie komisji byli zgodni aby podaną 

propozycję wynagrodzenia przyjąć.  

 

Ad. 7 PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWIE: 

 

- zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 2014r. 

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr III/7/2014 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy stanowi załącznik do 

protokołu.  

- wynagrodzenia Wójta Gminy Piaski 

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr III/8/2014 w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Piaski stanowi załącznik do 

protokołu.  

 



- przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok. 

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr III/9/2014 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2015 rok stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

- przyjęcia planów pracy na rok 2015 Komisji Rady Gminy Piaski 

 

Pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Odpis Uchwały Nr III/9/2014 w sprawie przyjęcia planów pracy na rok 2015 Komisji Rady Gminy Piaski 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 8 Zapytania, wolne głosy i wnioski.  

 

Wójt Gminy,  Pan Wiesław Glapka poinformował, że z pośród 83 warsztatów które znajdują się w  

Wielkopolsce: w kaliskim, pilskim, leszczyńskim, konińskim i poznańskim, wybrano reprezentantów 

subregionów Wielkopolskiej Rady WTZ. Przewodniczącym Wielkopolskiego WTZ  został Pan Gerard 

Misiaczyk.  

 

Pan Wójt poinformował również, że 30 grudnia na sesji budżetowej musi zostać podjęta uchwała w sprawie 

zarządzenia wyborów do samorządu mieszkańców wsi na terenie Gminy Piaski. Pan Wójt zaproponował,                    

że zostanie przygotowany harmonogram w którym zostaną podane daty, godziny, osobą obsługującą oraz 

miejsce. Terminy zostaną zaproponowane Sołtysom, by można ustalić terminy zebrań wiejskich wyboru Sołtysa 

oraz      Rad Sołeckich.   

 

Radny Dariusz Naskręt poinformował, że spotkał się z opiniami mieszkańców, że sesje rady są o godz. 1300  ,      

jest to godzina gdzie ludzie pracują do godziny 15 czy w systemie dwuzmianowym mimo chęci uczestniczenia 

w obradach Rady nie mogą na sesje przyjść. Dodał, ż w gminach powiatu  gostyńskiego  sesje odbywają się               

w godzinach:  15, 16 a nawet 1630   .  Zaproponował, by zastanowić się nad tym aby sesje Rady Gminy                      

od przyszłego roku  odbywały się  o godz. 1500.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy odpowiedziała, że zgodnie ze Statutem Gminy miejsce, godzinę obrad ustala 

Przewodniczący Rady, datę oraz listę gości ustala również Przewodniczący Rady, po zaciągnięciu opinii Pana 

Wójta . Dodała, że w pewnym odstępie czasu zwróci się do komisji o wskazanie godzin, jeśli większość będzie 

za to również jako Przewodniczący Rady, być może  przychylę się do Państwa wniosku.   

 

Więcej pytań nie było, wobec czego, Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim obecnym życzenia                            

Bożonarodzeniowe, podziękowała za udział  i zamknęła III sesję Rady Gminy.   

 

 
Sesja zakończyła się o godz. 1400 

Protokółowała : J. Polaszyk     Przewodnicząca Rady Gminy 

                       Irena Różalska 

 


